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Method for positioning and supplying a stock of cups or closures, or longish tubular or bottle-like containers or the like to a filling machine.
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Verfahren zum Bereitstellen und Zuführen von Becherstangen oder Deckelstangen oder länglichen tubenartigen oder flaschenartigen Behältern
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Procédé pour positionner et amener des piles de gobelets ou de couvercles, ou des récipients en forme de tube oblong, des bouteilles ou analogue
vers une machine de remplissage.

Publication
EP 0003574 A1 19790822 (DE)

Application
EP 79100312 A 19790202

Priority
AT 93078 A 19780210

Abstract (en)
The tray, which is designed as a rectangular prism, is provided on two opposite side parts with stabilising tabs (6, 7), the free edges of which are
turned towards one another. The stabilising tabs (6, 7) run essentially parallel to the bottom (1) of the tray. With the aid of the tray, a machine can
be supplied with cups or the like which are stacked into columns. The trays are to this end placed on a feed channel to be emptied; the side part
running parallel to the longitudinal direction of the columns is torn away so that the columns run automatically out of the tray and can be supplied to
a filling machine via a chain conveyor and a conveyor belt (Fig. 3). <IMAGE>

Abstract (de)
Das als rechteckiges Prisma ausgebildete Tablett ist an zwei einander gegenüberliegenden Seitenteilen mit Stabilisierungslappen (6, 7) versehen,
deren freie Ränder einander zugekehrt sind. Die Stabilisierungslappen (6, 7) verlaufen im wesentlichen parallel zum Boden (1) des Tabletts. Unter
Zuhilfenahme des Tabletts kann eine Maschine mit zu Stangen gestapelten Bechern od. dgl. versorgt werden. Die Tabletts werden hiezu auf einen
abzufüllenden Zufuhrkanal aufgelegt; der parallel zur Längsrichtung der Stangen verlaufende Seitenteil wird aufgerissen, so daß die Stangen
selbsttätig aus dem Tablett herauslaufen und über einen Kettenförderer und ein Förderband einer Abfüllmaschine zugeführt werden können.
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